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Goedenavond,

Ja zeker; noodfonds voor de sport direct naar sportverenigingen is onuitvoerbaar( of op zn minst zeer lastig, want je krijg
sowieso 23.000 aanvragen (10voud van huidige BOSA), iedereen gaat proberen hier een graantje van mee te pikken)
Iedereen gaat zich melden en wie heeft waar recht op; dat valt niet te bepalen.

Ik zou echt jullie op het hart willen drukken: kies voor maatregelen waarje een kleine gecontroleerde groep afnemers hebt dus

gemeenten of sportbonden.
Bv bondsafdrachten komt wel bij een hele grote groep terecht: alle sportverenigingen. Maar via een al bestaand georganiseerd
systeem.
Dat gaat dus op basis van harde cijfers.
Bijvoorbeeld: Mijn afdracht aan de AU dit jaar was precies 41 euro (17,45 contributie AU en 23,55 wedstrijdlicentie) dus 10 euro

per lid minder afdracht van de verenging. Dat is voor veel verenigingen toch een fors bedrag.
Rond de 4% van jaarbegroting en dat komt goed in de buurt want zoals jullie terecht vaststellen; het is niet zo dat we bij 3

maanden 25% van de middelen mislopen.

Dus ik zou voor verenigingen kiezen voor de mix (één of meerdere);
- Bondsafdrachten compensatie sportbonden
- SPUK of AU voor kwijtschelding huur sportaccommodaties
- Kortlopende kredieten met waarborg
- BOSA doorloop duur verkorten ben ik altijd voor ©

Ik ben morgen tussen 13.30-15.30 redelijk goed bereikbaar.

En anders in de avond na 21.30.

Groeten,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Sport |

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |
*

06 |
*

sec. 070 |ENIEN| 512e |

= minvws.nl | www.rijksoverheid.nl

van:IEEEEXERe minvws.ni>

Verzonden: maandag 23 maart 2020 22:06

@minvws.nl>

@mimvws.i>IED GE mins»;IKE

Onderwerp: RE: goedkoop krediet sportclubs

Zie bijgevoegde notitie met dezelfde denklijn die jij bent doorgegaan.
Idee is nu zoals bijgevoegde mail schetst mits er het noodloket ook niet geopend wordt voor verenigingen & stichtingen danwel

wanneer VWS met een brede regeling komt die ook de sport includeert.

Heb jij hier nog toevoegingen/kanttekeningen bij?
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Goedenavond,

Ik heb eens wat rond gebeld en al pratende komt alles wel langs, even mijn observaties;

Kortlopende kredieten tegen lage rente

- Het kan.
- De grote drie zijn waarschijnlijk positief (Rabo, ING, ABN, want goede PR)
- Het is waarschijnlijk een zeer beperkte groep die hier gebruik van gaat maken.
- Deze groep zal voornamelijk bestaan uit verenigingen die het nu al niet breed hebben.
- De waarborgfactor is waarschijnlijk 2 of maximaal 3 dus dan zal er zeker 10+ min. maar SWS moeten. (dat is trouwens

mooi want voor verduurzaming komen we op de lange termijn nog 16 min. te kort )
- Deze maatregel is uitvoerbaar, maar de vraag is of je hiermee de verenigingen ondersteund die het vanwege corona

nodig hebben of de zwakke broeders uitstel van executie geeft.

Bondsafdrachten

- Intro: het Mulier kijkt ieder jaar naar de grootste kostenposten (en inkomsten) van verenigingen (pagina 22:_

https://www.kennisbanksportenbewegen.nl/ ?file=88518m=1528094434&action=file.download ) . Dat zijn;
o Huur van de accommodatie: individuele afspraken met gemeenten.( zie storting AU)
o trainersvergoedingen, individuele afspraken moeten verenigingen hierover maken, NN zou wel met de bonden een

soort van richtlijn kunnen maken.

o Energielasten: vast recht blijft een kosten post, verbruik zal sterk verminderen.

o Bondsafdrachten: lopen bij de meeste verenigingen in de contributie mee maar zijn toch een goede 15% van de

kosten en voor alle verenigingen van toepassingen ( ongeacht eigen accommodatie of niet)
- We kunnen (via NN of direct aan de bonden) een subsidie verschaffen (niet de mooiste manier maar hier wel de snelste)

op basis van s van de bondsafdrachten die zij ieder jaar binnen krijgen.
- Dit kunnen de bonden dan in mindering brengen bij de verenigingen die hierdoor generiek wat meer lucht krijgen.
- Mijn beeld: haalbaar en betaalbaar, geen idee wat de kosten hiervan zijn, maar die zullen fors zijn.

Storting AU (of hele makkelijke SPUK):
- Grootste kostenpost voor verenigingen is huur van accommodatie.
- We kunnen er voor kiezen om voor 3 maanden de gemeenten hiervoor te compenseren.
- Dat kan via AU, jaar opbrengst huur is rond de 300 min. euro in totaal, dat delen door 4 dus 75 min. in AU.

- Of 353 gemeenten vragen de huuropbrengsten van vorig jaar op te sturen en hier 25% op te subsidiéren (makkelijke
SPUK)

- Mijn beeld: haalbaar en betaalbaar.

Subsidie direct aan verenigingen voor corona schade
- In zlle gesprekken kwam ook directe subsidie aan verenigingen ter sprake maar met een beetje doorvragen kwam er

telkens uit: mmm dat is misschien wel fraude gevoelig.
- Want Corona schade is lastig te bepalen; zie sportbedrijven die nu zlle cijfers een flinke injectie geven.
- Het gaat namelijk om verwachte inkomsten en verwachte uitgaven.
- En over welke posten hebben we het precies.
- En hoe ga je verenigingen afbakenen. Want voor sommige verenigingen is het seizoen net ten einde of gaat pas beginnen

en wat je ook doet je komt op een % van kosten uit die gemaakt zouden zijn op basis van een langer tijdsbeeld.
- Of je gaat een vast bedrag per vereniging op basis van kengetallen doen (leden, kantine omzet enz)
- Ook dan geldt naar mijn mening dat verenigingen niet goed vergelijkbaar zijn en dus cok grote kans op ‘fraude’.
- Ik denk hierbij aan de ervaringen met de SPUK, en dat is nog voor gemeenten die professioneel en een mede overheid

zijn.
- Mijn beeld: onhaalbaar, zeer fraude gevoelig, onuitvoerbaar.

Ik weet niet of jullie bondsafdrachten al op het lijstje hadden staan, maar die lijkt met goed mee te nemen.

Tot zo ver,
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Vanochtend heb ik overleg gehad met RER ERE =n [ERE over het steunpakket voor de sport, in aanvulling op het rijksbrede
steunpakket.
Eén van de maatregelen waar we aan denken is om SWS waarborgen te laten afgeven voor clubs die in liquiditeitsproblemen
komen agv het wegvallen van inkomsten en doorlopen van vaste lasten.

Zou jij deze maatregel verder kunnen verkennen?

Dat wil zeggen:
¢ Contact opnemen met SWS of ze hierin kunnen voorzien?

+ Of ze hiervoor voldoende kapitaal hebben (en wat ze mogelijk tekortkomen)
+ Welke procedure we dan zouden kunnen volgen
+ Op welke termijn deze regeling open zou kunnen worden gesteld

Daarnaast misschien ook goed om met de banken (BNG) te bespreken hoe zij hun medewerking hieraan kunnen geven zodat in

navolging van het MKB ook (de grotere) sportclubs deze periode kunnen overbruggen.

Hoor graag of je dit kunt oppakken en vervolgens wat de uitkomsten van je verkenning zijn.

Alvast dank!


